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ACTA DE LA SESSIÓ EXTRAORDINARIA I URGENT DEL PLE NÚM. 2013000012, DEL
DIA1 D'AGOSTDE2013

Assistents:

Alcalde-president

Jordi Sebastiá i Talavera

Regidora:

Emili Altur i Mena

Rafael García García

Olga Camps Contreras

Susana Marco Alarcón

Sonia Blasco González

Manuel Mondragón Jiménez

MB Luz Andrés Bonell

Manuel Pérez Menero

José Blanco Calvo

Ma Cristina Subiela Escriba

Sonia Casaus Lara

Antonio J. Mir Ballester

Julián Carrillo Berruga

Vicente Valero Hernández

Ma José Bartual Martínez

Maximiano Fernández Jiménez

Jesús Antuña Higueras

Salomé Andrés Cátala

Cristina Tribaldos Perales

Secretar!:

José Rafael Arrebola Sanz

No assisteixen:

José Ruiz Cervera, regidor, qui excusa la seua assisténcia.

Ma Carmen Aparisi Aparisi, interventora, qui excusa la seua assisténcia.

Comencament: 14.05 h Finalització: 15.00 h Lloc: Saló de Sessions

DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ

A Chora indicada, es reuneixen a la Sala de Sessions d'aquest Ajuntament els regidors esmentats mes amunt,

sota la presidencia de l'alcalde-president de l'Ajuntament, per a celebrar la sessió extraordinaria I urgent

del Pie, en primera convocatoria. Actúa com a secretan el que no és de la corporació.

Comprovada l'assisténcia de membres suficients per a constituir válidament el Pie, l'alcalde declara oberta la

sessió i entra, tot seguit, a tractar els assumptes que componen l'ordre del dia.

ASSUMPTES TRACTATS

1. APROVACIÓ DE LA URGENCIA

Préviament, el Pie es va pronunciar sobre la urgencia d'aquesta sessió, la motivado de la qual consta en el

decret de convocatoria i es refereix a la decisió presa per la Conselleria davant de l'oferiment d'espais per part

de l'Ajuntament per a ubicar ais alumnes del CP Sant Joan de Ribera.
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Obert el torn d'intervencions, s'hi produeixen les següents:

Peí grup Popular, Cristina Sublela manifesta que abans de parlar de la urgencia ni ha una qüestió previa i

és que, segons s'ha publicat en el BOP, huí consta que l'alcalde és Manuel Pérez Menero i els seus servéis

jurídics han dit que aquesta sessió ha de ser presidida per ell.

El secretar!, amb l'autorització previa de l'alcalde, informa que, en principi, el día 1 d'agost l'Alcaldia

corresponia, per delegado, al regidor Manuel Pérez Menero, pero l'alcalde continua sent alcalde encara que

estiga absent i si s'hi presenta, en un moment donat, assumeix l'Alcaldia en totes les seues funcions, deixant

sense efecte la delegació efectuada. En el moment que acabe el Pie podrá decidir si continua amb les seues

funcions o si les exercirá el regidor delegat.

Peí grup Popular, Cristina Subiela manifesta que entenen que aquest Pie no és válid i votaran a tot en

contra, ais efectes de salvaguardar els drets impugnatius. Sobre la urgencia, val a dir que les dues qüestions

a tractar es podrien tractar sense convocatoria de Pie, perqué és una urgencia relativa, pero peí que ha dit ara

mateix, votaran en contra com de tot el que debaten en aquest Pie.

L'alcalde, per a finalitzar el torn d'intervencions, procedeix a argumentar la urgencia, que es deu senzillament

al fet que ahir la Conselleria d'Educació va fer públic un comunicat que després es va incloure en una carta

que va enviar ais pares i mares deis alumnos del col-legi Sant Joan de Ribera, que comengava amb els

parágrafs següents: «la Conselleria ofereix aquesta possibilitat davant la negativa de PAjuntament de cedir les

instal-lacions que fins ara alberga I1 Escola d'Adults i que es troben a pocs metres del centre»,«la rehabilitado

del centre afectat peí coreó també ha sigut rebutjada per l'Ajuntament en declarar-ne la ruina económica». Tot

aixó és mentida, per tant aquest Ajuntament considera molt urgent i molt greu que la Conselleria publique

mentides i les faga publiques perqué no ha demanat mai la cessió de les instal-lacions de l'Escola d'Adults i

afig [ell, l'alcalde] el local de la Policía Nacional, que está al mateix edifici, ni una llicencia de rehabilitado de

l'edifici del Sant Joan de Ribera. Per tant, aixó s'ha d'aclarir i la consellera ha de rectificar; per aixó s'ha

considerat que sí que era urgent.

Finalitzat el torn d'intervencions, se sotmet a votado l'aprovació de la urgencia d'aquesta sessió, amb el

resultat següent: deu vots a favor (7 PSOE, 2 Bloc-Compromís i 1 EUPV) i deu vots en contra (10 PP).

Com el resultat de la votado ha sigut d'empat, es repeteix, pero hi persisteix l'empat. Per a resoldre'l, l'alcalde

fa ús del seu vot de qualitat (article 100.2 del ROF).

I després d'aixó, el Pie, per onze vots a favor (7 PSOE, 2 Bloc-Compromís, 1 EUPV i 1 alcalde) i deu vots en

contra (10 PP), acorda aprovar la urgencia d'aquesta sessió.

BENESTAR SOCIAL

2. BENESTAR SOCIAL. SOL-LICITUD A LA CONSELLERIA D'EDUCACIÓ, CULTURA I ESPORT
PERQUÉ ACLARISCA LA SEUA DECISIÓ PER A UBICAR ELS ALUMNES DEL CP SANT JOAN DE
RIBERA (EXP. 000072/2013-02)

Vista la proposta de l'alcalde, transcrita tot seguit, i a la qual s'ha incorporat l'esmena introdulda durant el

debat:

«La comunitat educativa del col-legi públic Sant Joan de Ribera es traba actualment en una situació de total

confusió. Oes que l'Ajuntament de Burjassot va remetre a la Conselleria d'Educació la declaració de ruina

económica de l'edifici mes vell del col-legi, tal com indicava l'informe técnic que així ho feia constar, la

Conselleria encara no ha donat una resposta oficial a aquest Ajuntament sobre on pensa ubicar l'alumnat

durant el próxim curs escolar. La proposta municipal, que és col-locar unitats provisionals al solar que

l'Ajuntament ja va preparar a tal efecte, per a reunificar totes les línies de l'escola, ni tan sois ha sigut

contestada. Tampoc no han sigut contestades les repetides peticions de reunió amb la consellera d'Educació

per part de l'alcalde.

El dia 31 de julio) de 2013, la Conselleria d'Educació va emetre una nota de premsa i un comunicat ais pares i

mares del Sant Joan de Ribera plens de falsedats, que encara han creat mes confusió entre la comunitat

educativa. S'afirma, per exemple, que «la Conselleria ofrece esta posibilidad ante la negativa del

Ayuntamiento de ceder las instalaciones que hasta ahora albergan la Escuela de Adultos y que se encuentra
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a pocos metros del centro», cosa que no ha passat mai; ni la petició ni la negativa. Tampoc no és cert que «la

rehabilitación del centro afectado por la carcoma también ha sido rechazada por el Ayuntamiento».

Davant d'aquests fets, propose al Pie de l'Ajuntament de Burjassot l'adopció deis següents

ACORDS

Primer. Exigir, de nou, a la Conselleria d'Educació una solució per a la ubicació de la comunitat educativa del

Sant Joan de Ribera que mantinga el centre unit, totes les línies i programes en marxa i que assegure la
qualitat educativa i les rátios d'alumnes per aula que marca la legislado, tal com preveu la proposta indicada
per l'Ajuntament.

Segon. Exigir a la consellera d'Educació, Ms José Cátala, una rectificado urgent al comunicat oficial publicat

per la seua Conselleria on conste clarament que la Conselleria no ha demanat mai l'ús de l'edifici de l'Escola
d'Adults per a ubicar les aules del Sant Joan de Ribera i que tampoc no ha demanat cap llicénda per a
rehabilitar el centre.

Tercer. Demanar la dimissió de la consellera en el supósit que aquesta rectificado no es produísca».

Obert el torn d'intervencions, es produeixen les següents:

L'alcalde llig la seua proposta de data 31 de juliol de 2013.

Peí grup Socialista, Rafa Garcfa presenta, in voce, una esmena d'addició a la proposta de l'Alcaldia, el

contingut de la qual és el següent:

«Quart. Donar suport a les reivindicacions de les comunitats educativos de Burjassot respecte del

col-legi públic Sant Joan de Ribera.

Cinqué. L'Ajuntament de Burjassot reivindicará amb els mitjans al seu abast la construcció del nou

col-legi. Entre aquests mitjans instal-larem una pancarta amb el lema: "Conselleria, els nostres xiquets

és mereixen una educació de qualitat. No al tancament del Sant Joan de Ribera"».

Tot seguit, es produeixen les intervencions següents sobre l'esmena presentada:

Peí grup Popular, Cristina Subiela manifesta que agraeix ais pares que han rist quan han votat en contra de

la urgencia que hagen suavitzat el to, perqué ahir els anomenaren terroristes. En qualsevol cas, i per a

tranquil-litat, votaran en contra de les petidons i continuaran votant en contra.

Quant a l'esmena, está ben ciar que el que busquen és el titular i la foto. La Conselleria ja ha dit ben ciar que,

de manera provisional i transitoria, hi haurá dues línies: una al Sant Joan de Ribera i una altra al Villar Palasí,

i els pares que no en vulguen cap de les dues podran anar a Gregori Gea a triar un col-legi. Vol esmentar

també que no tots els pares están d'acord amb la postura de l'Ajuntament i no tots els anomenaren terroristes.

Li diu a l'alcalde que ell ha parlat quan ha volgut amb el móbil amb el secretan autonómic, per aixó no entén

per qué demanen un aclariment. Afirma que ells no deixen reparar-hi perqué no els interessa que aquest

problema s'acabe i incompleixen des de fa 15 anys el deure de conservado deis col-legis i ho diu el Defensor

del Poblé que els ha fet requeriments i ais quals el Sr. Rafael Garcfa ha tingut a bé contestar-li «no accepte el

que tu em requereixes» quan li deia «conserve vosté els seus col-legis», i a mes en el pressupost de 2013 es

pot veure la poca quantitat pressupostária de la partida corresponent a la conservado de col-legis.

Diu que, damunt, ni reparen ni deixen reparar a la Conselleria, perqué ha de ser «col-legi nou o no res» . El

19 de juliol, el Secretan Autonómic va demanar mitjancant un escrit un espai adequat que complira els

requisits del Reial Decret 132/2010 de 12 de febrer, i vostés ni tan sois han llegit ni l'escrit ni el decret, perqué

el terreny que vostés cedeixen no reuneix les condicions com a espai construTt.
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Acaba dient que ells no donaran suport al que ells volen, que és la dimissió de la consellera, ja que agó és un

pols entre dues administracions que están pagant els xiquets i els pares.

Peí grup Bloc-Compromís, Emili Altur manifesta que l'equip de govern no ha donat cap titular i no ha

demanat la dimissió de la consellera. En el tercer punt es demana la seua dimissió únicament si no acredita el

que es diu en el punt segon. Qui ha mentit ha sigut la consellera, i el secretan autonómic molt poques

vegades ha contestat a les telefonaos de l'alcalde. Sobre l'escrit del dia 19 de juliol, es demanava un espai,

en cap moment ¡nstal-lacions construidos, com diu el comunicat. Havien preparat l'espai per a posar unitats

provisionals prefabricadas. Diu que no és cert que hagen demanat els locáis de CEPA, com diuen en el

comunicat. Acaba dient que, evidentment, donaran suport a l'esmena i a tota la comunitat educativa respecte

del col-legi Sant Joan de Ribera.

Peí grup Socialista, Rafa García manifesta que ha quedat ben clara la postura del PP votant en contra amb

l'excusa de la impugnació i així oblidar-se del tema fins a prendre les mesures que caiga prendre. A la

transparencia ella li diu titular i foto. És cert que no tots els pares opinen igual: cada u tindrá el seu punt de
vista, pero el que sí que teñen ciar és que volen que tots els xiquets del Sant Joan de Ribera estiguen units.

Diu que també és cert que el senyor alcalde li ha fet telefonades al secretan autonómic en alguna ocasió, i

que ells ha estat present en alguna d'elles, i no li ha agafat el teléfon. Diu que no és cert aixó de «fas un

col-legi nou o no res», perqué ells el que no volen és que desaparega el col-legi Sant Joan de Ribera. Afirma

que es contesta a la Conselleria dins el termini sobre la cessió de l'espai per a la ubicació de les aules

provisionals. Diu que cal pensar en els ciutadans d'aquest municipi independentment del partit a qué

representen i el que necessiten és un centre escolar on no hi haja una disgregado deis alumnes. Acaba dient

que no han tancat cap porta, sino que és la Conselleria qui les tanca perqué el que ells volen son solucions.

Peí grup Popular, Cristina Subiela manifesta que el grup popular dona suport a tota la comunitat educativa,

pero no a candidats de Kistes municipals del Bloc que pertanyen a CAMPA del Sant Joan de Ribera que ens

anomenen terroristes. Que s'hauria de col-locar una pancarta per a demanar a l'Ajuntament que comencé a

destinar diners de les arques publiques i complisca la seua obligado de conservar els col-legis. I acaba dient

que ací totes les reparacions les está pagant la Conselleria, com ha ocorregut en el Villar Palas!.

Peí grup d'Esquerra Unida, José Blanco manifesta que s'hi parla mes de temes polítics que del tema real,

que és el col-legi Sant Joan de Ribera. Diu que el seu objectiu és defensar els ciutadans que els han votat; no

defensar polítiques de partit ni la Conselleria. Afirma que s'haurien de centrar únicament en el problema

d'escolarització deis xiquets; que teñen l'espai, pero els están marejant i enganyant i el que succeeix és que

no hi ha diners.

Peí grup Bloc-Compromís, Emili Altur manifesta que cap membre de CAMPA ha qualificat de terroristes els

membres del Partit Popular, i el que la senyora portaveu vol és que no parlen del Sant Joan de Ribera i ha

sigut l'única que ha parlat en aquesta sessió de terrorisme i utilització injusta deis xiquets, perqué així vagen

passant els minuts i no es parle deis problemes del col-legi. Pero adverteix que ells no entraran en aquest joc

i no callaran en qualsevol de les seues difamacions.

Peí grup Socialista, Rafa García manifesta que és una indignació Cestratégia de provocació del Partit

Popular de parlar en reiterades ocasions de filiacions polítiques en referir-se a alguna persona i diguen que

son mes ¡mportants els interessos polítics que els deis filis propis.

L'alcalde, per a finalitzar el torn d'intervencions, manifesta, com a aclariment a les telefonades al secretan

autonómic, que hi ha parlat en algunes ocasions, menys de les que volguera, pero sempre Cha tractat de

forma exquisida. En la reunió que van mantindre al seu despatx de Conselleria li va dir i el va autoritzar a fer

públic que l'única solució per a no disgregar la comunitat educativa, i és mes, que es tornara a unificar, era

col-locar els barracots al solar i que ho parlaría amb la consellera. Després la consellera li va dir que aquesta

solució no era possible.

Finalitzat el torn d'intervencions sobre l'esmena presentada, se sotmet a votació amb el resultat següent: deu

vots a favor (7 PSOE, 2 Bloc-Compromís i 1 EUPV) i deu vots en contra (10 PP).

Com el resultat de la votació ha sigut d'empat, la repeteixen, pero hi persisteix Cempat. Per a resoldre'l,

l'alcalde fa ús del seu vot de qualitat (article 100.2 del ROF).

I després d'aixó, el Pie, per onze vots a favor (7 PSOE, 2 Bloc-Compromís, 1 EUPV i 1 alcalde) i deu vots en

contra (10 PP), acorda aprovar, en els termes exactes, l'esmena presentada peí portaveu del grup socialista,

que s'afig a la proposta de l'Alcaldia.
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Tot seguit, i una vegada aprovada l'esmena, hi ha les següents intervencions sobre el fons de l'assumpte:

Peí grup Popular, Cristina Sublela manifesta que el seu grup tampoc no callará i no els acusaran

d'utilització injusta, perqué aixó és el que fan ells portant a aquest Pie la dimissió de la consellera. Perqué no

hi posen solucions, només un bloqueig absolut, comencant per la denegació de la llicéncia d'obres i acó no ho

compren ja que era mes fácil reparar-hi. Afirma que podien haver reparat el que deia l'informe de l'empresa

externa que ells mateixos van contractar, pero no la deixaren i declaren ruina económica per a eximir

l'Ajuntament de la seua obligado de conservar i d'aixó ens assabentem, igual que la Conselleria, pels mitjans

de comunicado. Afirma que no teñen expedients, ni tan sois huí per a aquest Pie, que d'altra banda no feia

cap falta convocar. Que en l'expedient hem vist transcrit que van demanar al secretan autonómic «col-legi nou

o no res». Afirma que son els primers que no es fien deis seus propis técnics, ja que van sol-licitar una

informe una empresa externa. Deixen reparar, posen solucions o no comptaran amb el nostre partit amb el

pols que están tenint amb la Conselleria d'Educació.

Peí grup d'Esquerra Unida, José Blanco manifesta que quan la senyora portaveu del PP diu que no es

refien [l'equip de govern] deis técnics, cal dir-li que aixó no és cert. Sol-licitaren un altre informe per la gran

responsabilitat que acó comporta i a fi d'assegurar-se que no hi haguera accidents al col-legi. La Conselleria

l'únic que fa és marejar i no va hi ha fer res perqué no hi ha diners.

Peí grup Bloc-Compromís, Emili Altur manifesta que en la primera legislatura, entre 2003/ 2007, va tindre

lloc la permuta que li va costar a l'Ajuntament la residencia de jubiiats que hi havia al costat del Sant Joan de

Ribera. Aixó era el primer pas.

En la segona legislatura, 2007/2011, va haver-hi comunicats creuats entre les dues administracions sobre qui

havia de derrocar part del col-legi; que calia tindre preparat un solar en cas d'haver d'instal-lar aules

prefabricades a carree del pressupost de l'Ajuntament, i es va preparar el solar del costat de Testado de
Burjassot i es van reservar diners per a un possible derrocament. Era un altre pas mes, perqué un

procediment d'aquest tipus és molt complex i sempre ha sigut a carree de l'Ajuntament.

Arriba aquesta legislatura, 2011/2015, i el procediment continua, pero un procediment genera actes

administratius que no inclouen comunicats en premsa, ni notes informatives ni telefonades. Aquest

Ajuntament va rebre el 19 de juliol un comunicat sol-licitant espais habilitats i acó va crear una sensació
d'alegria perqué pareixia que es donava un pas endavant. L'espai que es va comunicar era en el que sempre

s'havia treballat en les diverses administracions. Els técnics de la Generalitat i de l'Ajuntament van treballar

junts per a tindre un lloc preparat per a quan s'haguera de fer el Sant Joan de Ribera. La nostra solució era en

la que sempre havien treballat i la que comptava amb el vistiplau de tota la comunitat educativa: quan fóra el

derrocament del Sant Joan de Ribera el col-legi provisional aniña a aquest espai. Ara com ara, no han rebut

cap comunicat oficial a la contestado que li feren a la Conselleria, pero sí pareix que hi ha temps per a fer

una nota informativa per a caldejar l'ambient i marejar la perdiu.

Afirma que sí que donen solucions i son les de crear un nou Sant Joan de Ribera, i mentre el fan, traslladar-

se a les aules prefabricades al lloc habilitat per a fer-ho i quan el construTsquen, tornar al centre nou.

Diu que la senyora portaveu del PP no ha parlat per a res del Sant Joan de Ribera i que aquest pie es

convoca per una nota informativa plena de mentides i per aixó sol-liciten una rectificado. No demanen la

dimissió de la Consellera, demanen que rectifique i, en el cas que agó no ocórrega, en el tercer punt,

demanen quedimitisca

Peí grup Socialista, Rafa García manifesta que si la Conselleria vol espai per a aules prefabricades ja el té,

si vol actuar sobre l'edifici que ho faga, sempre que siga una rehabilitado integral, perqué sería una

irresponsabilitat política per la seua part [l'equip de govern] realitzar només una rehabilitado parcial. Afirma

que potser el plantejament és que la Conselleria vol tancar el Sant Joan de Ribera.

Demana que la senyora portaveu del PP no diga que no poden consultar els expedients, quan la senyora

regidora d'Educació li telefona per a comunicar-li la situado del Sant Joan de Ribera i va tardar tres dies a

atendré aquesta telefonada. Sobre el tercer informe de qué parla, cal aclarir que quan hi ha dues
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administracions implicades se suposa que és convenient que n'hi haja un tercer d'una empresa externa.

Afirma que aquest equip de govern no vol descentralizar els xiquets i xiquetes del Sant Joan de Ribera i

vostés no están facilitant les coses fent tanta demagogia.

Peí grup Popular, Cristina Subiela li diu al portaveu del Bloc que ha fet una breu cronología del procediment

del Sant Joan de Ribera i que en Túnica cosa que difereix és amb aixó de la permuta, ja que no s'inscriu a

nom de la Conselleria fins a marg de 2010. Diu que només ni ha problemes amb els col-legis de Primaria, que

son els que teñen la competencia compartida, on l'Ajuntament té l'obligació de conservado i manteniment. No

és cert que la regidora li telefonara i ella acudirá tres dies després, aixó és mentida. És mes, la regidora
només ens ha passat un informe de l'expedient del Sant Joan de Ribera i només teñen aquest informe i

l'escrit que ens van entregar del dia 19 de juliol, del Pie passat, i no teñen res mes.

Afirma que si és cert que hi havia risc, no s'explica que els xiquets i les xiquetes hagen estat allí dos mesos

després de tindre coneixement d'aquest informe técnic municipal. Diu que els xiquets i xiquetes del Sant Joan

de Ribera podien haver comencat junts les classes el dia 9 de setembre si hagueren deixat la Conselleria

reparar. No obstant aixó, demaná un espai adequat i li concediren un solar que no está en condicions, perqué

no dona temps a posar aules prefabricades per a iniciar el curs i és perqué ells [l'equip de govern] s'han

encarregat de retardar-ho. Diu que sí que demanen la dimissió de la consellera, perqué la rectificado que

sol-liciten no tindrá lloc, i demana la dimissió de l'alcalde per no conservar els col-legis, per no deixar reparar,

per boicotejar i per retardar, que li pareix molt mes greu que els motius pels quals demanen la dimissió de la

consellera.

Peí grup Bloc-Compromís, EmiH Altur manifesta que estem davant d'una nota de premsa sense valor

jurídic i espere que rectifique, en el sentit i els ¡nteressos que ací s'han comentat. Explica que la nota de

premsa diu una veritat que creu que se li ha escapat al PP, i és quan diu: «es tracta així d'oferir a les famílies

la possibilitat de triar un nou centre on escolaritzar els seus filis», i espere que no siga cert, pero pareix que el

que vol el PP és aixó: que hi haja un nou centre i que siga el que patisca la seua desidia.

Peí grup Socialista, Rafa García manifesta que li agradaría que constara en acta que, respecte al comentan

de la senyora portaveu del PP dient-li mentider, vol llegir el missatge enviat per ella a la senyora regidora

d'Educació per a aclarif-ho: «Llum se m'allargará aixó del Jutjat, et veig aquesta nit i comentem a veure demá

o passat, ok?». A la quals cosa se li va contestar «Val, quan pugues».

Sobre la competencia compartida de la que parla, el problema del Sant Joan de Ribera és que, amb 50 anys

que té aquest edifici, els veTns i les velnes de Burjassot, a través d'aquest Ajuntament, han invertit quasi 2
milíons d'euros per a facilitar-li a la Conselleria la construcció de nou col-legi.

Diu que els xiquets i les xiquetes estigueren dos mesos perqué va haver-hi una actuació puntual i els técnics

van garantir que durant un temps prudencial no hi havia risc i per aixó es quedaren al centre, perqué

pogueren acabar el curs

Afirma que és esborronador veure les condicions en qué es traba el centre i indignant veure com la

Generalitat Valenciana gasta mils i milions d'euros per a presentar la Fórmula 1 o per a organitzar aquest

mateix any un torneig de tennis.

Acaba dient que el fet que els pares i mares sápien on aniran les seues filies i els seus filis el dia 9 de

setembre está per damunt de qualsevol partit polític.

L'alcalde, per a finalitzar el torn d'intervencions, manifesta que una de les causes per les quals es presenta

aquesta moció és perqué en l'escrit de Conselleria es diu que l'Ajuntament li ha denegat la Ilicéncia de

rehabilitació i aixó no és cert perqué no Cha sol-licitada mai. Concedir una Ilicéncia per a la substitució de la

coberta és una il-legalitat; seria una prevaricado anar en contra de l'informe deis técnics del qual es té

constancia i que, a mes, no garanteix la seguretat de l'edifici. Si demana una Ilicéncia de rehabilitació,

administrativament l'Ajuntament Cha de concedir, pero no s'escolaritzará cap xiquet ni xiqueta en aquest poblé

en cap lloc que no siga segur, i aquesta és la nostra responsabilitat i aixó ha provocat moltes conseqüéncies

incomodes i l'últim que els pot passar peí cap és l'ús electoral. En les reunions amb els pares i les mares se

sap quin és el sentir de l'alcalde i sempre que hi haja comunicació estarem allí.

Finalitzat el torn d'intervencions, se sotmet a votació la proposta, amb el resultat següent: deu vots a favor (7

PSOE, 2 Bloc-Compromís i 1 EUPV) i deu vots en contra (10 PP).
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Com que el resultat de la votació és d'empal, la repeteixen, pero hi persisteix l'empat. Per a resoldre'l,

l'alcalde fa ús del seu vot de qualitat (article 100.2 del ROF).

I després d'aixó, el Pie, per onze vots a lavor (7 PSOE, 2 Bloc-Compromís, 1 EUPV i 1 alcalde) i deu vots en

contra (10 PP), acorda aprovar, en eís termes oxactes, la proposta anteriorment transcrita, amb l'esmena

incorporada.

I no havent-hí altres assumptes a tractar, el president alga la sessió, de la qual, com a secretan, certifique i

firme junt amb l'alcalde.

El secre.

Vist i plau

L'al
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ACTA DE LA SESIÓN EXTRAORDINARIA Y URGENTE DEL PLENO N« 2013000012,
CELEBRADA EL DÍA 1 DE AGOSTO DE 2013

Asistentes:

Alcalde-presidente

Jordi Sebastiá i Talavera

Concejales:

Emili Altur i Mena

Rafael García Garcfa

Olga Camps Contreras

Susana Marco Alarcón

Sonia Blasco González

Manuel Mondragón Jiménez

M9 Luz Andrés Bonell

Manuel Pérez Menero

José Blanco Calvo

M° Cristina Subiela Escriba

Sonia Casaus Lara

Antonio José Mir Ballester

Julián Carrillo Berruga

Vicente Valero Hernández

Ma José Bartual Martínez

Maximiano Fernández Jiménez

Jesús Antuña Higueras

Salomé Andrés Cátala

Cristina Tribaldos Perales

Secretarlo:

José Rafael Arrebola Sanz

No asisten:

José Ruiz Cervera, concejal, quien excusa su asistencia.

Ma Carmen Aparisi Aparisi, interventora, quien excusa su asistencia.

Comienzo: 14.05 h Finalización: 15.00 h Lugar: Salón de Sesiones

DESARROLLO DE LA SESIÓN

A la hora indicada, se reúnen en el Salón de Sesiones de este Ayuntamiento los concejales antes

mencionados, bajo la presidencia del alcalde-presidente del Ayuntamiento, para celebrar la sesión

extraordinaria y urgente del Pleno, en primera convocatoria. Actúa como secretario el que lo es de la

corporación.

Comprobada la asistencia de miembros suficientes para constituirse válidamente el Pleno, el alcalde declara

abierta la sesión y entra seguidamente a tratar los asuntos que componen el orden del día.

ASUNTOS TRATADOS

1. APROBACIÓN DE LA URGENCIA

Con carácter previo, el Pleno se pronunció sobre la urgencia de esta sesión cuya motivación consta en el

decreto de convocatoria y se viene referida a la decisión tomada por la Conselleria ante el ofrecimiento de

espacios por parte del Ayuntamiento para ubicar a los alumnos del CP San Juan de Ribera.

Abierto el turno de intervenciones, se produjeron las siguientes:
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Por el grupo Popular, Cristina Subiela manifiesta que antes de hablar de la urgencia hay una cuestión

previa y es que según se ha publicado en el BOP, consta que hoy el aAlcalde es Manuel Pérez Menero y sus

servicios jurídicos han dicho que esta sesión tiene que ser presidida por él.

El secretario, con la autorización previa del alcalde, informa que en principio el día 1 de agosto la Alcaldía

correspondería por delegación al concejal Manuel Pérez Menero pero el alcalde sigue siendo alcalde aunque

esté ausente y si se persona en un momento dado, asume la Alcaldía en todas sus funciones dejando sin

efecto la delegación efectuada. En el momento que acabe el Pleno podrá decidir si continuará con sus

funciones o las ejercerá el concejal delegado.

Por el grupo Popular, Cristina Subiela manifiesta que entienden que este Pleno no es válido y votarán a

todo en contra a efectos de salvaguardar derechos impugnatorios y sobre la urgencia decir que las dos

cuestiones a tratar podrían tratarse sin convocatoria de pleno pues es una urgencia relativa pero por lo dicho

anteriormente votaran en contra como a todo lo que se debata en este Pleno.

El alcalde, para finalizar el turno de intervenciones, procede a argumentar la urgencia, que se debe

sencillamente a que ayer la Conselleria de Educación hizo público un comunicado que luego se incluyó en

una carta que envió a los padres y madres de los alumnos del colegio San Juan de Ribera, que empezaba

con los párrafos siguientes: «la Conselleria ofrece esta posibilidad ante la negativa del Ayuntamiento de ceder

las instalaciones que hasta ahora albergan la Escuela de Adultos y que se encuentran a pocos metros del

centro»,«la rehabilitación del centro afectado por la carcoma también ha sido rechazada por el Ayuntamiento

al declarar su ruina económica». Todo esto es mentira, por lo tanto este Ayuntamiento considera muy urgente

y muy grave que la Conselleria publique mentiras y las haga públicas, pues nunca ha pedido la cesión de las

instalaciones de la Escuela de Adultos, y añado el local de la Policía Nacional, que está en el mismo edificio

ni una licencia de rehabilitación del edificio del San Juan de Ribera, por lo tanto esto se ha de aclarar y la

consellera tiene que rectificar por ello se ha considerado que sí que era urgente.

Finalizado el turno de intervenciones, se somete a votación la aprobación de la urgencia de esta sesión,

resultando lo siguiente: diez votos a favor (7 PSOE, 2 Bloc-Compromís y 1 EUPV), diez votos en contra (10

PP).

Como el resultado de la votación ha sido de empate, se repite la misma, persistiendo el empate. Para

resolverlo, el alcalde hace uso de su voto de calidad (artículo 100.2 del ROF).

Tras lo cual, el Pleno, por once votos a favor (7 PSOE, 2 Bloc-Compromís, 1 EUPV y 1 alcalde) y diez votos

en contra (10 PP), acuerda aprobar la urgencia de esta sesión.

BIENESTAR SOCIAL

2. BIENESTAR SOCIAL. SOLICITUD A LA CONSELLERIA DE EDUCACIÓN, CULTURA Y DEPORTE
PARA QUE ACLARE SU DECISIÓN PARA UBICAR A LOS ALUMNOS DEL CP SAN JUAN DE RIBERA
(EXPTE. 000072/2013-02)

Vista la propuesta del alcalde, que a continuación se transcribe, y a la que se ha incorporado la enmienda
introducida durante el debate:

«La comunitat educativa del col-legi públíe Sant Joan de Ribera es troba actualment en una situació de total

confusió. Des que l'Ajuntament de Burjassot va remetre a la Conselleria d'Educació la declarado de ruina

económica de l'edifici mes vell del col-legi, tal com indicava ('informe técnic que així ho feia constar, la

Conselleria encara no ha donat una resposta oficial a aquest Ajuntament sobre on pensa ubicar I'alumnat

durant el próxim curs escolar. La proposta municipal, que és col-locar unitats provisionals al solar que

l'Ajuntament ja va preparar a tal efecte, per a reunificar totes les línies de l'escola, ni tan sois ha sigut

contestada. Tampoc no han sigut contestades les repetides peticions de reunió amb la consellera d'Educació
per part de l'alcalde.
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El dia 31 de julio) de 2013, la Consellena d'Educació va emetre una nota de premsa i un comunicat ais pares i

mares del Sant Joan de Ribera plens de falsedats, que encara,han creat mes confusió entre la comunitat

educativa. S'afirma, per exemple, que «la Conselleria ofrece esta posibilidad ante la negativa del

Ayuntamiento de ceder las instalaciones que hasta ahora albergan la Escuela de Adultos y que se encuentra

a pocos metros del centro», cosa que no ha passat mai; ni la petició ni la negativa. Tampoc no és cert que «la

rehabilitación del centro afectado por la carcoma también ha sido rechazada por el Ayuntamiento».

Davant d'aquests fets, propose al Pie de l'Ajuntament de Burjassot l'adopció deis següents

ACORDS

Primer. Exigir, de nou, a la Conselleria d'Educació una solució per a la ubicació de la comunitat educativa del

Sant Joan de Ribera que mantinga el centre unit, totes les línies i programes en marxa i que assegure la

qualitat educativa i les rátios d'alumnes per aula que marca la legislado, tal com preveu la proposta indicada

per l'Ajuntament.

Segon. Exigir a la consellera d'Educació, Ma José Cátala, una rectificació urgent al comunicat oficial publicat

per la seua Conselleria on conste clarament que la Conselleria no ha demanat mai l'ús de l'edifici de l'Escola

d'Adults per a ubicar les aules del Sant Joan de Ribera i que tampoc no ha demanat cap llicéncia per a

rehabilitar el centre.

Tercer. Demanar la dimissió de la consellera en el supósit que aquesta rectificació no es produlsca».

Abierto el turno de intervenciones, se producen las siguientes:

El alcalde lee su propuesta de fecha 31 de julio de 2013.

Por el grupo Socialista, Rafa García presenta in voce una enmienda de adición a la propuesta de la

Alcaldía, cuyo contenido es el siguiente:

«Quart. Oonar suport a les reivindicacions de les comunitats educatives de Burjassot respecte del

col-legi públic Sant Joan de Ribera.

Cinqué. L'ajuntament de Burjassot reivindicará amb els mitjans al seu abast la construcció del nou

col-legi. Entre eixos mitjans instal-larem una pancarta amb el lema: "Conselleria, els nostres xiquets es

mereixen una educació de qualitat. No al tancament del Sant Joan de Ribera"».

A continuación, se producen las siguientes intervenciones sobre la enmienda presentada:

Por el grupo Popular, Cristina Subiela manifiesta que agradece a los padres que se han reído cuando han

votado en contra de la urgencia que hayan suavizado el tono porque ayer les llamaban "terroristas" y que en

cualquier caso y para tranquilidad, van a votar en contra de las peticiones y van a seguir votando en contra.

En cuanto a la enmienda esta bien claro que lo que ustedes buscan es el "titular y la foto". Que la Conselleria

ya ha dicho bien claro que de modo provisional y transitorio va a haber dos líneas, una en el San Juan de

Ribera y otra en el Villar Palasí y los padres que no quieran ninguno de los dos podrán ir a Gregorio Gea a

elegir un colegio, y mencionar también que no todos los padres están de acuerdo con la postura del

Ayuntamiento y no todos nos llaman "terroristas". Que usted ha hablado cuando ha querido con el móvil con

el Secretario Autonómico con lo cual no se entiende porque piden una aclaración. Que ustedes no dejan

reparar porque no les interesa que este problema se acabe e incumplen desde hace 15 años el deber de

conservación de los colegios y lo dice el Defensor del Pueblo que les ha hecho requerimientos y al cual el Sr.

Rafael García ha tenido a bien contestarle "no acepto lo que tu me requieres" cuando le decía "conserve

usted sus colegios" y además en el presupuesto de 2013 se puede ver la poca cantidad presupuestaria de la

partida correspondiente a la conservación de colegios. Que encima ni reparan ni dejan reparar a la

Conselleria, porque tiene que ser "colegio nuevo o nada". Que el 19 de julio el Secretario Autonómico pidió

mediante escrito un espacio adecuado que cumpliese los requisitos del real decreto 132/2010 del 12 de

febrero y ustedes ni siquiera han leído ni el escrito ni el decreto, pues el terreno que ustedes ceden no reúne

las condiciones como espacio construido. Que nosotros no vamos a apoyar lo que ustedes quieren que es la

dimisión de la Consellera, puesto que esto es un pulso entre dos administraciones que están pagando los

niños y los padres.
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Por el grupo Bloc-Compromfs, Emlli Altur manifiesta que no se ha dado por parte del equipo de gobierno

ningún titular y no se ha pedido la dimisión de la consellera. Que en el tercer punto se pide su dimisión

únicamente si no se acredita lo dicho en el punto segundo. Que quien ha mentido ha sido la consellera y que

el Secretario Autonómico muy pocas veces ha contestado a las llamadas del alcalde. Que sobre el escrito del

día 19 de julio se pedía un espacio y en ningún momento instalaciones construidas como dice el comunicado.

Que se había preparado ese espacio para poner unidades provisionales prefabricadas. Que no es cierto que

hayan pedido los locales de la EPA como dicen en el comunicado. Que evidentemente vamos a apoyar la

enmienda y a toda la comunidad educativa respecto al colegio San Juan de Ribera.

Por el grupo Socialista, Rafa García manifiesta que ha quedado bien clara la postura del PP votando en

contra con la excusa de la impugnación y asi olvidarse del tema hasta tomar las medidas que haya que

tomar. Que a la transparencia usted la llama "titular y foto". Que es cierto que no todos los padres opinan

igual, cada cual tendrá su punto de vista pero lo que si tienen claro es que quieren que todos los niños del

San Juan de Ribera estén unidos. Que es cierto que el señor alcalde ha hecho llamadas al Secretario

Autonómico en alguna ocasión y he estado presente en alguna de ellas y no le ha cogido el teléfono, Que no

es cierto lo de "haces un colegio nuevo o nada", pues nosotros lo que no queremos es que desaparezca el

colegio San Juan de Ribera. Que se contestó dentro del plazo a la Conselleria sobre la cesión del espacio

para la ubicación de las aulas provisionales. Que hay que pensar en los ciudadanos de este municipio

independientemente del partido al que representemos y lo que necesitan es un centro escolar donde no haya

una disgregación de los alumnos. Que no hemos cerrado ninguna puerta es la Conselleria quien las cierra

pues lo que nosotros queremos son soluciones.

Por el grupo Popular, Cristina Subiela manifiesta que el grupo popular apoya a toda la comunidad

educativa pero no a candidatos de listas municipales del Bloc que pertenecen al AMPA del San Juan de

Ribera que nos llaman "terroristas". Que se debería colocar una pancarta para pedir al Ayuntamiento que

empiece a destinar dinero de las arcas públicas y cumpla su obligación de conservar los colegios. Que aquí
todas las reparaciones las está pagando la Conselleria como ha ocurrido en el Villar Palasi.

Por el grupo de Esquerra Unida, José Blanco manifiesta que se habla mas de temas políticos que del tema

real que es el Colegio San Juan de Ribera. Que nuestro objetivo es defender a los ciudadanos que nos han
votado, no defender políticas de partido ni a la Conselleria. Que deberíamos centrarnos únicamente en el

problema de escolarización de los niños, que el espacio lo tenemos y nos están mareando y engañando y lo

que sucede es que no hay dinero.

Por el grupo Bloc-Compromís, Emili Altur manifiesta que ningún miembro del AMPA ha calificado de

terroristas a los miembros del Partido Popular, y lo que la señora portavoz quiere es que no hablemos del San
Juan de Ribera y ha sido la única que ha hablado en esta sesión de terrorismo y utilización torticera de los
niños para que así se vayan pasando los minutos y no se hable de los problemas del colegio y nosotros no
vamos a entrar en ese juego y no vamos a callarnos ante cualquiera de sus difamaciones.

Por el grupo Socialista, Rafa García manifiesta que es una indignación la estrategia de provocación del
Partido Popular de hablar en reiteradas ocasiones de filiaciones políticas al referirse a alguna persona y digan

que son mas importantes los intereses políticos que los de sus propios hijos.

El alcalde, para finalizar el turno de intervenciones, manifiesta que como aclaración a las llamadas al
secretario autonómico ha hablado en algunas ocasiones, menos de las que quisiera, pero siempre le ha
tratado de forma exquisita. Que en la reunión que mantuvieron en su despacho de Conselleria le dijo y
autorizó a hacer público que la única solución para que no se disgregara la comunidad educativa y es más,
que se volviera a unificar, era colocar los barracones en el solar y que lo hablaría con la consellera. Que
después la consellera le dijo que esa solución no era posible.

Finalizado el turno de intervenciones sobre la enmienda presentada, se somete a votación con el siguiente
resultado: diez votos a favor (7 PSOE, 2 Bloc-Compromís y 1 EUPV) y diez votos en contra (10 PP).

Como el resultado de la votación ha sido de empate, se repite la misma, persistiendo el empate. Para
resolverlo, el alcalde hace uso de su voto de calidad (artículo 100.2 del ROF).
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Tras lo cual, el Pleno, por once votos a favor (7 PSOE, 2 Bloc-Compromís, 1 EUPV y 1 alcalde) y diez votos

en contra (10 PP), acuerda aprobar, en sus propios términos, la enmienda presentada por el portavoz del

grupo socialista, que se adiciona a la propuesta de la alcaldía.

A continuación, aprobada la enmienda, se producen las siguientes intervenciones sobre el fondo del asunto:

Por el grupo Popular, Cristina Subiela manifiesta que su grupo tampoco se va a callar y no se les va a

acusar de "utilización torticera" pues eso es lo que hacen ustedes al traer a este Pleno la dimisión de la

consellera. Que no ponen soluciones, solo un bloqueo absoluto empezando por la denegación de la licencia

de obras y esto no se comprende ya que era más fácil reparar Que podían haber reparado lo que decía en el

informe de la empresa externa que ustedes contrataron, pero no le dejan y declaran ruina económica para

eximir al Ayuntamiento de su obligación de conservar y de esto nos enteramos, al igual que la Conselleria,

por los medios de comunicación. Que no tenemos expedientes, ni siquiera hoy para este pleno, que por otra

parte no hacia falta convocar. Que en el expediente hemos visto trascrito que pidieron al Secretario

Autonómico "colegio nuevo o nada" Que son los primeros que no se fían de sus propios técnicos ya que

solicitaron una informe a una empresa externa. Dejen reparar, pongan soluciones y no van a contar con

nuestro partido con el pulso que están teniendo con la Conselleria de Educación.

Por el grupo de Esquerra Unida, José Blanco manifiesta que cuando la señora portavoz del PP dice que

no nos fiamos de los técnicos hay que decirle que eso no es cierto. Que se solicitó otro informe por la gran

responsabilidad que esto supone y con el fin de asegurarnos que no hubiera habido accidentes en el colegio.

Que la Conselleria lo único que hace es marear y no va ha hacer nada porque no hay dinero.

Por el grupo Bloc-Compromís, Emili Altur manifiesta que en la primera legislatura entre 2003/ 2007 tuvo

lugar la permuta que le costó al Ayuntamiento la residencia de jubilados que había al lado del San Juan de

Ribera. Esto era un primer paso. En la segunda legislatura 2007/2011 hubo comunicados cruzados entre las

dos administraciones sobre quien debía derribar que parte del colegio, que había que tener preparado un

solar en caso de tener que colocar aulas prefabricadas con cargo al presupuesto del Ayuntamiento y se

preparó el solar de al lado de la estación de Burjassot y se reservó un dinero para un posible derribo. Era otro

paso mas porque un procedimiento de este tipo es muy complejo y siempre fue a cargo del Ayuntamiento.

Llega esta legislatura 2011/2015 y el procedimiento continúa pero un procedimiento genera actos

administrativos que no incluyen comunicados en prensa, ni notas informativas ni llamadas telefónicas. Este

Ayuntamiento recibió el 19 de julio un comunicado solicitando espacios habilitados y esto creó una sensación

de alegría porque parecía que se daba un paso adelante. El espacio que se comunicó fue el que siempre se

había trabajado con las diversas administraciones. Los técnicos de la Generalitat y del Ayuntamiento

trabajaron juntos para tener un sitio preparado para cuando se tuviera que hacer el San Juan de Ribera. Que

nuestra solución era la que siempre se había trabajado y la que contaba con el visto bueno de toda la

comunidad educativa: que cuando fuera el derribo del San Juan de Ribera el colegio provisional iría a ese

espació. Que a fecha de hoy no se ha recibido de forma oficial ningún comunicado a la contestación que se

le hizo a la Conselleria, pero si parece ser que hay tiempo para hacer una nota informativa para caldear el

ambiente y marear la perdiz.

Que sí que damos soluciones y son las de crear un nuevo San Juan de Ribera y mientras se hace que se

traslade a las aulas prefabricadas en el sitio que se ha habilitado para ello y cuando se haga volver al centro

nuevo.

Que la señora portavoz del PP no ha hablado para nada del San Juan de Ribera. Que este pleno se ha

convocado ante una nota informativa llena de mentiras y por ello solicitamos que se rectifique. No pedimos la

dimisión de la consellera, pedimos que rectifique y en caso de que esto no ocurra, en el tercer punto pedimos

que dimita

Por el grupo Socialista, Rafa García manifiesta que si la Conselleria quiere espacio para aulas

prefabricadas ya lo tiene, si quiere actuar sobre el edificio que lo haga, siempre que sea una rehabilitación

integral, pues seria una irresponsabilidad política por nuestra parte realizar solo una rehabilitación parcial.

Que el planteamiento es que quizá la Conselleria lo que quiere es cerrar el San Juan de Ribera.

Que no diga la señora portavoz del PP que no pueden consultar los expedientes cuando la señora concejala

de Educación la llamó para comunicarle la situación del San Juan de Ribera y tardó tres días en atender esa

llamada. Que sobre el tercer informe del que habla, hay que aclarar que cuando hay dos administraciones

implicadas se supone que es conveniente que haya un tercero de una empresa externa. Que este equipo de
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gobierno no quiere descentralizar a los niños y niñas del San Juan de Ribera y ustedes no están facilitando
las cosas haciendo tanta demagogia.

Por el grupo Popular, Cristina Sublela manifiesta al portavoz del Bloc que ha hecho una breve cronología
del procedimiento del San Juan de Ribera y que en lo único que difiere es con lo de la permuta ya que no se
inscribe a nombre de la Conselleria hasta marzo de 2010. Que solo hay problemas con los colegios de

primaria que son los que tienen la competencia compartida donde tiene el Ayuntamiento la obligación de
conservación y mantenimiento. No es cierto que la concejala me llamara y acudiera tres días después, eso es

mentira, y es mas, la concejala solo nos ha pasado un informe del expediente del San Juan de Ribera y
tenemos solo ese informe y el escrito que nos entregaron del día 19 de julio del pleno pasado y no tenemos

nada mas. Que si es cierto que había riesgo no se explica que los niños y niñas hayan estado allí dos meses
después de tener conocimiento de ese informe técnico municipal. Que los niños y niñas del San Juan de

Ribera podían haber empezado juntos las clases el día 9 de septiembre si se hubiese dejado a la Conselleria
reparar, no obstante pide un espacio adecuado y se le concede un solar que no está en condiciones, porque

no da tiempo a poner aulas prefabricadas para iniciar el curso y es porque ustedes se han encargado de

retrasarlo. Que sí que piden la dimisión de la consellera porque no se va a producir la rectificación que

solicitan y pide la dimisión del Alcalde por no conservar los colegios, por no dejar reparar, por boicotear y por
retrasar que le parece mucho más grave que los motivos por los que se pide la dimisión de la consellera.

Por el grupo Bloc-Compromís, Emili Altur manifiesta que estamos delante de una nota de prensa sin valor
jurídico y espero que se rectifique en el sentido e intereses que aquí se han comentado. Que hay que decir

que esa nota de prensa dice una verdad que creo que se la ha escapado al PP y es cuando dice: "se trata así

de ofrecer a las familias la posibilidad de elegir un nuevo centro donde escolarízar a sus hijos" y espero que

no sea cierto pero parece que lo que quiere el PP es eso que haya un nuevo centro y que sea el que padezca
su desidia.

Por el grupo Socialista, Rafa García manifiesta que le gustaría que constara en acta que con respecto al

comentario de la Sr. portavoz del PP llamándole mentiroso quiere leer el mensaje enviado por ella a la señora

concejala de Educación para aclararlo: «Luz se me va a alargar lo del Juzgado, te veo esta noche y
comentamos a ver mañana o pasado, ¿ok?». A lo que se le contestó «Vale, cuando puedas».

Que sobre la competencia compartida de la que habla el problema del San Juan de Ribera es que con 50
años que tiene este edificio, los vecinos y vecinas de Burjassot, a través de este Ayuntamiento han invertido

casi 2 millones de euros para facilitarle a la Conselleria la construcción de nuevo colegio.

Que los niños y niñas estuvieron dos meses porque hubo una actuación puntual y los técnicos garantizaron

que durante un tiempo prudencial no había riesgo y por ello se mantuvieron en el centro para que pudiesen

acabar el curso

Que es espeluznante ver las condiciones en las que se encuentra el centro e indignante ver como la

Generalitat Valenciana gasta miles y millones de euros para presentar la Fórmula 1 o para organizar este

mismo año un torneo de tenis.

Que los padres y madres sepan donde van a ir sus hijas y sus hijos el día 9 de septiembre es algo que está

por encima de cualquier partido político

El alcalde, para finalizar el turno de intervenciones, manifiesta que una de las causas porque se presenta

esta moción es porque en el escrito de Conselleria se dice que el Ayuntamiento le ha denegado la licencia de

rehabilitación y esto no es cierto pues nunca la ha solicitado. Conceder una licencia para reforma de

sustitución de la cubierta es una ilegalidad, sería una prevaricación ir en contra del informe de los técnicos del

cual se tiene constancia y que además no garantiza la seguridad del edificio. Si pide una licencia de

rehabilitación, administrativamente el Ayuntamiento la tiene que conceder. Que no se va a escolarízar a

ningún niño ni niña en este pueblo en ningún lugar que no sea seguro y eso es nuestra responsabilidad y ello

ha provocado muchas consecuencias incómodas y lo último que se puede pasar por la cabeza es el uso

electoral y en las reuniones con los padres y madres y se sabe cual es el sentir del Sr. Alcalde y siempre que

haya comunicación estaremos allí.
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Finalizado el turno de intervenciones, se somete a votación la propuesta, resultando lo siguiente: diez votos a

favor (7 PSOE, 2 Bloc-Compromis y 1 EUPV) y diez votos en contra (10 PP).

Como el resultado de la votación ha sido de empate, se repite la misma, persistiendo el empate. Para

resolverlo, el alcalde hace uso de su voto de calidad (articulo 100.2 del ROF).

Tras lo cual, el Pleno, por once votos a favor (7 PSOE, 2 Bloc-Compromis, 1 EUPV y 1 alcalde) y diez votos

en contra (10 PP}, acuerda aprobar, en sus propios términos, la propuesta anteríormenie tránsenla, con la

enmienda incorporada a la misma.

Y no habiendo otros asuntos a tratar, el presidente levanta la sesión, de la cual, como secretario, certifico y

firmo ¡unto con el alcalde.

El
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